
 
 

 

 
Lättläst: Riktlinjer för stöd till organisationer 
inom funktionsstöds- och äldreområdet i 
Malmö stad 
Förvaltning: 
Funktionsstödsförvaltningen 

Framtagen: 
2024-01-23

Reviderad: 
2025-08-06
 

I Malmö stad finns ett stort föreningsliv 
som betyder mycket för vårt demokratiska samhälle. 

Några föreningar och organisationer i Malmö 
arbetar för att alla ska kunna leva ett meningsfullt och aktivt liv. 

Funktionsstödsnämnden ger varje år stöd till organisationer 
som arbetar med och för personer med funktionsnedsättning och äldre. 

Förutom ekonomiskt bistånd kan man också få träffa en person som arbetar på 
funktionsstödsförvaltningen för att få råd och vägledning. 

Vem kan ansöka om stöd? 
Ni kan ansöka om stöd om er organisation jobbar med att stötta och aktivera: 

• personer med fysisk, psykisk och intellektuell funktionsnedsättning 

• äldre personer. 

De här organisationer kan inte få stöd 

• Riks- och länsorganisationer. 

• Vinstdrivande företag. 

• Tidsbegränsade projekt. 

• Enskilda personer. 

• Organisationer som tillhör annan nämnd eller en annan myndighet. Om 
en del av er verksamhet passar in på funktionsstödsnämndens område kan 
ni ändå få stöd. 

• Organisationer som arbetar med saker som Malmö stad inte står för. 
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• Organisationer som är skyldiga pengar till Skatteverket, Malmö stad eller 
Kronofogden. 

Det här behövs för att ni ska få stöd 

För att er organisation ska få stöd måste ni: 

• arbeta med personer med funktionsnedsättning och/eller äldre personer 

• vara demokratiska och bidra med jämställdhet och mångfald inom 
organisationen 

• säga nej till våld, droger och diskriminering 

• vara tydliga med det ni vill göra, så att ni lätt kan se om det blir gjort 

• arbeta för att alla ska ha tillgång till era besökslokaler 

• arbeta för malmöborna och Malmö stad 

• behöva stöd i form av pengar för att kunna arbeta med er förening 

• ha tydliga regler och vara demokratiska 

• ha varit aktiva i Malmö i minst ett år 

• ha varit registrerade hos Skatteverket i minst ett år 

• haft organisationsnummer i minst ett år 

• jobba enligt FN:s Barnkonvention (om ni jobbar med barn) 

• ha en godkänd revisor om organisationen fått mer än 250 000 kr i stöd 

• ha valt styrelse på det sätt som föreningens regler säger 

• ha ett konto registrerat i organisationens namn 

• skriva ner vad er organisation ska göra i en plan för året. 

Om er organisation driver verksamheter som får vinster, ska vinsten användas i 
verksamheten. 

Så här ansöker ni om stöd 

För att få ekonomiskt stöd måste ni göra en ansökan. 
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Det är de personer som leder organisationen som gör ansökan. Det kan till 
exempel vara ordförande eller kassör i organisationen. 

För att ansöka om stöd ska ni fylla i en blankett som finns på Malmö stads 
hemsida, malmo.se. 

Om ni är en ny organisation måste ni skicka in organisationsnummer och vilka 
regler ni har i föreningen. 

Om ni har sökt pengar tidigare ska ni också skicka in en rapport om hur det gick 
förra året. 

Om er organisation har fått pengar av någon annan förvaltning eller myndighet 
måste ni skriva det i er ansökan. 

Det här händer när ni har skickat in ansökan 

När ni skickat in ansökan går en handläggare igenom den. 

Sedan görs en bedömning och den skickas till politikerna. Politikerna beslutar 
sedan om ni ska få stöd eller inte. 

Sedan får ni svar på hur det har gått. Ni får svaret digitalt. 

Om ni får stödet gäller det i ett år. 

Det här händer efter att ni har fått stöd 

Om er organisation får stöd ska detta följas upp. 

Ibland kan funktionsstödsförvaltningen göra stickprovskontroller. Det betyder att 
de när som helst kan be om att få se dokument som visar hur ni använt era 
pengar. 

Om något har förändrats sedan ni skickade in ansökan måste ni berätta detta. 

Om kraven inte uppfylls 

Om ni inte gör vad ni har skrivit att ni ska göra 
kan funktionsstödsförvaltningen kräva att få tillbaka pengarna. 

Då ska ni få information om det i ett mejl eller ett brev. 

Om det handlar om ett mindre fel ska förvaltningen prata med er och ni kan få tid 
på er att rätta till felet. 
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